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Tartu Valla arengukomisjoni 

koosoleku protokoll 
 

 

 

Kõrveküla.         14. mai 2018 nr. 9  

  

Aeg: algus kell 16.00, lõpp kell 17:43 

 

Koosolekut juhatas: arengukomisjoni esimees Martin Pedak 

Protokollis: Vahur Jurs. 

Koosolekust võttis osa 6 komisjoni liiget, (üks komisjoni liige hilines, komisjoni liikmete ja 

külaliste registreerimisleht lisatud protokollile).  

 

Esimees Martin Pedak avas koosoleku ja tutvustas päevakorda. Valla sümboolikaga seotud kahte 

eelnõude projekti arutatakse viimase punktina koos. 

 

Päevakord: 

Vallavalitsuse poolt esitatud eelnõude projektid: 

1. „2. Väike-Oti võõrandamine“; 

2. „5. Puude raieks loa andmise tingimused ja kord Tartu vallas“; 

3. „6. Reovee kohtkäitluse ja äraveo eeskiri“; 

4. „8. Vesneri külas asuva Taga-Uku maaüksuse  ja lähiala detailplaneeringu koostamise 

lõpetamine ja Tartu Vallavolikogu 29.juuni 2015. a otsuse nr 29 kehtetuks tunnistamine“; 

5. „9. IKÕ seadmisega nõustumine“; 

6. „10. Hanke korraldamiseks nõusoleku saamine“; 

7. „11. Piirissaare kaupluse rendiperioodi pikendamine?“; 

8. „3. Sümboolikakonkursi tulemuste kinnitamine“ ja „4. Tartu valla sümboolika kinnitamine“; 

 

1.  „2. Väike-Oti võõrandamine“; 

E. Kallas tutvustab teemat. Kinnistu müügiks on korraldatud kaks enampakkumist hinnaga 

15000 € ja 10000 €, mis pole olnud edukad. Arutelu teemal müügi otstarbekus ja hind võttes 

arvesse kinnistul asuvat elektriliitumist. Samuti arutleti vallavara müügi paremini kajastamise 

üle valla hallatavates infokanalites (koduleht ja ajaleht). 

 

Otsustati: 

Komisjon teeb ettepaneku jätta alghind 10 000.- muutmata ja korraldada uus enampakkumine 

oksjoni keskkonnas internetis. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5 poolt) 

 

2. „5. Puude raieks loa andmise tingimused ja kord Tartu vallas“ 

J. Laur tutvustab teemat. Küsimus on päevakorraline kuna soovitakse ühtlustada tingimusi 

uues Tartu vallas. Uus eeskiri on tehtud Tartu valla kehtinud eeskirja järgi. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud esitatud kujul. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5 poolt) 
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3. „6. Reovee kohtkäitluse ja äraveo eeskiri“ 

J. Laur tutvustab teemat. Arutelu. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud esitatud kujul. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5 poolt) 

 

4. „8. Vesneri külas asuva Taga-Uku maaüksuse  ja lähiala detailplaneeringu koostamise 

lõpetamine ja Tartu Vallavolikogu 29.juuni 2015. a otsuse nr 29 kehtetuks 

tunnistamine“; 

E. Kallas tutvustab teemat. Info võetakse teadmiseks. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud esitatud kujul. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5 poolt) 

 

5. „9. IKÕ seadmisega nõustumine“ 

E. Kallas tutvustab teemat. Arutelu. Küsiti küsimusi ja saadi vastuseid. Kuigi kõik juurdepääsu 

teede probleemid ei saa korraga lahendatud on siiski õige asjaga algust teha. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud esitatud kujul. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5 poolt) 

 

6. „10. Hanke korraldamiseks nõusoleku saamine“ 

J. Laur tutvustab teemat. Info võetakse teadmiseks. V. Jurs küsis infot ametisõidukite 

kasutamise korra kohta praegusel hetkel.  Komisjon soovitab koostada teavituslehe 

ametisõidukite kasutajatele. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud esitatud kujul. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5 poolt) 

 

7. „11. Piirissaare kaupluse rendiperioodi pikendamine?“ 

E. Kallas tutvustab teemat. Rentnikul on vajadus sõlmida rendileping pikemalt, et tagada 

toetusprojekti edukas finantseerimine. Komisjon soovib, et lepingusse lisatakse punkt, mis 

tagaks projektiga soetatud varade Tartu vallale tasuta üleandmise projekti lõppedes. 

 

Otsustati: 

Komisjon otsustas toetada eelnõud koos lisatud märkustega. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (5 poolt) 

 

Kell 17:17 saabus koosolekule A. Lepp. 
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8. „3. Sümboolikakonkursi tulemuste kinnitamine“ ja „4. Tartu valla sümboolika 

kinnitamine“ 

J. Laur tutvustab teemat. Konkurss uue sümboolika leidmiseks nurjus. Auhinnad antakse tehtu 

eest kolmele paremale tööle võrdselt: a’ 1500 €. Minnakse edasi Tartu valla endise 

sümboolikaga, mis sai ka rahvahääletusel suurima toetuse. 

 

Info võetakse teadmiseks. Komisjon antud küsimus seisukohta ei kujunda. 

 

 

 

Martin Pedak      Vahur Jurs  

Komisjoni esimees     Protokollis 

 

           


